
اخبارخبر كوتاه
همه آنچه در مجمع کمیته ملی المپیک گذشت؛

 برگزاری انتخابات در تاریخ ۶ شهریور

عبدی: برای آرامش در تیم های ملی نیاز به ثبات در فدراسیون داریم

 در رده پایه نمی توان تیم ها را از روی نام شان قضاوت كرد

صبح  المپیک  ملی  کمیته  مجمع  پنجاهمین 
بر  تصمیم  و  برگزار  اعضای مجمع  با حضور  امروز 
 ۱۴۰۱ شهریورماه   ۶ کمیته  انتخابات  که  شد  آن 

برگزار شود.
پنجاهمین مجمع عمومی و فوق العاده کمیته 
ملی المپیک با حضور حمید سجادی وزیر ورزش، 
سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک 
ملی  آکادمی  فارسی  سالن  در  مجمع  اعضای  و 

المپیک آغاز شد.
در ابتدا کیکاووس سعیدی یاد شهید خدایی 
را گرامی داشت. سعیدی تاکید کرد برخی از اعضا 
ایران به صورت وبینار در  به دلیل عدم حضور در 

مجمع حضور دارند.
کرد:  تصریح  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
بلند  مسئولین  فرمان،  حیدر  و  المسلم  حسین 
ابتدای  در  بود  قرار  هم  آسیا  المپیک  شورای  پایه 
این مجمع در جمع اعضا حاضر شوند اما به دلیل 
لغو  آنها  پرواز  کویت،  جوی  شرایط  و  شن  طوفان 

شد.
بود  قرار  که  زمانی  و  مجمع  ابتدای  در 
گزارش دبیر کل قرائت شود، تصویر تلویزیون اتاق 
خبرنگاران قطع شد. به دلیل قطع برق در مجموعه 
انقلاب و استفاده از برق اضطراری، مشکل بی برقی 

در اتاق خبرنگاران همچنان ادامه دارد.
اتاق  در  مجمع  تصویر  که  لحظاتی  در 
این  در  سعیدی  کیکاووس  شد  برقرار  خبرنگاران 
حضور  عدم  دلیل  خصوص  در  توضیحاتی  مجمع 
المسلم و فرمان را عنوان کرد و گفت: آنها  با وجود 

داشتن جت اختصاصی اجازه پرواز را نداشتند.
کرد:  یادآوری  المپیک  ملی  کمیته  کل  دبیر 
هیئت  اعضای  آسیایی  بازی های  تعویق  از  پس 
برای  جدیدی  تاریخ  تا  گرفتن  تصمیم  اجرایی 
انتخابات کمیته ملی المپیک در نظر بگیرند و قرار 
شد این تاریخ در مجمع به رای گیری گذاشته شود.
و  برنامه ها  ارائه  حال  در  ادامه  در  وی 
برای  تصویر  هم  باز  که  بود  جلسه  دستورالعمل 

خبرنگاران قطع شد.
ملی  کمیته  رئیس  مشاور  سجادی،  نصرالله 
المپیک گفت: پیشنهاد من این است که مجمع در 
تاریخ 3۰ مرداد برگزار نشود و یک هفته به تاخیر 
بیفتد و ۶ یا 7 شهریور برگزار شود. باید کار را ملی 

ببینیم تا مجمع به خیر و خوشی برگزار شود.
انتخابات  که  داد  پیشنهاد  نهایت سجادی  در 

2۰ تیر یا ۶ شهریور برگزار شود.
گفت:  کشتی  فدراسیون  رئیس  دبیر،  علیرضا 
امیدوارم در این جلسه هر حرفی می زنیم برای خدا 
باشد. ۱7 اسفند همه به من حمله کردند. اگر همان 
موقع انتخابات انجام شده بود شش ماه جلو افتاده 
بودیم. نقد من به اعضای هیئت اجرایی درست بود 
ولی به قول خسروی وفا خوب بیان نکردم. من بچه 
و  نباشیم  بدرقه  بد  امیدوارم  تهران هستم.  جنوب 

شان صالحی امیری حفظ شود.
را  سیاسی  موقعیت های  امیدوارم  افزود:  وی 
در نظر بگیریم و افراد هر تصمیمی می گیرند شان 
دارم  و  داشته  نقد  بودجه  ورزش حفظ شود. روی 
از  امیری تشکر می کنم همین که  از صالحی  ولی 
هیئت اجرایی جلوتر بوده یعنی توانمندبوده است . 
از اعضای هیئت اجرایی که برای ورزش و نه برای 
فدراسیون خود کار کردند تشکر می کنم از آنهایی 
که تلاش نکردند کشتی گیر و کاراته کا و شناگرش 

عضو کمیته ملی المپیک شود.
سعیدی  کیکاووس  تذکر  به  واکنش  در  وی 
شانس  گفت:  خود  صحبت  به  دادن  پایان  برای 

شما  گزارش  ارائه  موقع  پوینت  پاور  که  آوردیم 
صحبت  می خواستید  نیم ساعت  وگرنه  شد  خراب 

کنید.
تاکید  ووشو،  فدراسیون  رئیس  صدیقی  امیر 
کرد: اسفندماه که در مجمع بودیم بحث بازی های 
آسیایی مطرح شد. باید هرچه سریعتر امکانات لازم 
دوره  چون  بگیرد  شکل  انتخابات  برگزاری  برای 
هیئت اجرایی دی ماه سال گذشته به پایان رسید.

تدارکات  خاطر  به  کمیته  از  افزود:  وی 
باید  می کنم.  تشکر  اسلامی  کشورهای  بازی های 
برگزاری  برای  لازم  شرایط  بگویم؛  را  نکته  چند 
همین  هم  نیاز  مورد  ارز  شده،  فراهم  انتخابات 
طور. امضاها مثل قدیم کتبی نیست و در 2-3 روز 
می توان کار را انجام داد. مثلا ذی حساب می تواند 

چند هفته سرکارش باشد.
باید  اینکه  بیان  با  ووشو  فدراسیون  رئیس 
باقی  خود  سمت  در  باید  حساب  ذی  و  خزانه دار 
بمانند تا فعالیت ها را پیش ببرند، عنوان کرد: باید 
و  باشیم  داشته  توجه  آسیایی 2۰2۶  بازی های  به 
به مقوله تعویق زمانی در برگزاری انتخابات مواجه 

باشیم.
صدیقی ادامه داد: باید امانت دار خانواده ورزش 

باسیم و چهار سال آینده را نیز ببینیم.
جودو  فدراسیون  رئیس  میراسماعیلی،  آرش 
نبود  مناسب  صورت  به  پیش  جلسه  کرد:  تصریح 
کرد.  ایجاد  دربایستی  رو  و  کردن  بلند  دست  و 
معتقدم که زمان طلایی تا کشورهای اسلامی مهم 
قدرت  پر  خواهیم  می  و  هستیم  مدعی  ما  است. 
باشیم و نتایج انتخابات حتی در بحث روانی تاثیر 
دارد. اجازه دهید ما فدراسیون ها تیم هایی خود را 
با آرامش شرکت دهیم. حتی 7 شهریور هم باشد 
نظر  در  را  کشور  ورزش  منفعت  نمی افتد.  اتفاقی 

بگیرید.
گفت:  گلف  فدراسیون  رئیس  عزیزی،  حمید 
در ابتدا این سوال را دارم که آیا برای روز انتخابات 
به صورت ویبنار رای اخذ می شود؟ اگر خیر است 

همین جا مشخص شود.
در  فدراسیون   ۶ ریاست  وضعیت  افزود:  وی 
این را لحاظ کنیم  باید  ابهام است و ما  از  هاله ای 
ورزشکاران  نسبت  که  شد  گونه ای  به  شرایط  اگر 
المپیکی و غیر المپیکی به هر دلیلی در انتخابات 
مرز  آنقدر سر  نباید  باید کرد؟  افتاد، چه  به خطر 

حرکت کنیم که انتخابات به خطر بیفتد.
سعیدی در این باره گفت: اساسنامه می گوید 
 ۶ و  فدراسیون   29  ( المپیکی  فدراسیون  رای 

ورزشکار( باید بر سایر اعضا قالب باشد.
هادی ساعی رئیس فدراسیون تکواندو گفت: 

حمله های زیادی به برخی از اعضای هیئت اجرایی 
شد که دیگر رئیس فدراسیون نیستند، آن هم در 
حالی که من در جلسات حضور داشتم و می دیدم 
که این عزیزان دوست داشتند انتخاب برگزار شده 

و این دوره تمام شود.
است  کشور  ورزش  صلاح  به  داد:  ادامه  وی 
انتخابات بعد از بازی های کشورهای اسلامی انجام 
شود. این رویداد اهمیت زیادی برای ما دارد و شاید 
مهمتر  هم  آسیایی  بازی های  از  مواقع  برخی  در 
باشد. به هر حال 9۰ درصد اعضای هیئت اجرایی 
جدید  اجرایی  هیئت  اعضای  و  می کنند  تغییر 
نظرتان می گویند و این باعث می شود که مسابقات 
لطمه بخورد. اگر تغییر و تحولات قبل از بازی های 

کشورهای اسلامی باشد، کاروان لطمه می خورد.
ساعی عنوان کرد: حتما رئیس جدید و هیئت 
اجازه  دارند.  را  خودشان  نظرات  نقطه  اجرایی 
بدهیم که این اتفاق بعد از بازی ها باشد. من هم با 
پیشنهاد کارشناسی نصرالله سجادی موافق هستم، 
ایران  به  مرداد   3۰ روسا  از  زیادی  تعداد  چون 
برمی گردند و شاید انتخابات برگزار شود. پیشنهاد 
اضافه  تاریخ دیگر  به دو  تاریخ ۶ شهریور  می دهم 

کنیم تا به یک نتیجه خوبی برسیم.
آغاز رای گیری و پیشنهاد صالحی امیری برای 

شمارش آرا
رای گیری برای تعیین زمان انتخابات کمیته 
ملی المپیک آغاز شد، در این لحظه صالحی امیری 
نماینده  پولادگر  اختیار  در  آرا  که  داد  پیشنهاد 
نظارت  با  آرا  شمارش  و   بگیرد  قرار  ورزش  وزارت 

وی و خسروی وفا انجام شود.
 امیر صدیقی، رئیس فدراسیون ووشو و یکی 
انتقاد را مطرح کرد که چرا  این  از اعضای مجمع 
برگه های آرا دارای شماره است که کسی پاسخی 

نداد.
ملی  کمیته  رئیس  صالحی امیری،  سیدرضا 
این  در  که  کسانی  همه  از  کرد:  تاکید  المپیک 
چهار سال با بنده و  هیئت اجرایی همراهی کردند 
چه  و  بودند  حامی  که  کسانی  چه  می کنم.  تشکر 
کسانی که نقد کردند، از وزیر و وزرای محترم تشکر 

می کنم.
صالحی امیری یادی از سلطانی فر کرد و گفت: 
محوریت  که  می گویم  هم  حالا  و  گفته ام  اول  روز 
ورزش کشور وزیر است، نمی توان ورزش را با چند 
نفر اداره کرد، باید باور داشت که محور ورزش وزیر 
است، تلاشم این بود  که در این چهار سال اخلاق 
باور کنیم  و فضیلت را مقدم بر همه امور بدانم و 
ورزش قهرمانی بدون معرفت ره به جایی نمی برد. 
همین  پیشکسوتان  و  قهرمانان  از  تجلیل  دلیل 

است، پهلوانان نماد اخلاق و معرفت هستند، ارزش 
های معنوی نباید کم  شود و به همین دلیل موضع 

فرهنگ را به عنوان متن دانستم.
ایران  ورزش  کافی  اندازه  به  کرد:  تاکید  وی 
اندازه کافی در  مظلوم است و مشکلات دارد و به 
اینکه  نه  است.  شده  گرفته  نادیده  بودجه  تقسیم 
اقتضا  کشور  شرایط  بلکه  نخواهد  مجلس  و  دولت 
بیایند.  ما  کمک  به  مجلس  و  دولت  نمی کند، 
ورزش  اهالی  و  پیشکسوتان  چهره ها،  تخریب 
نصرالله  حق  می شود  مگر  است.  نابخشودنی  گناه 
هاشمی طبا،  سلطانی فر،  وفا،  خسروی  سجادی، 
از  باید  گرفت؟  نادیده  را   .... و  هاشمی  کیومرث 
فدراسیون ها  بین  نباید  کنیم  قدردانی  همدیگر 
تفکیک بگذاریم. اگر در یک خانواده انگ زنی انجام 
شود، نابود می شود. اگر بیانی، جمله ای و قضاوتی از 
زبان من جاری شد که حق نبود، از همه حلالیت 
می طلبم واز  همه کسانی که حق گردن من دارند 

طلب حلالیت دارم.
صالحی امیری گفت: من یک رای دارم و آن را 
مخفیانه در صندوق می اندازم . سخن درون خانواده 
ورزش نباید به بیرون منتقل شود. هر بحثی دارید 
نباید  ورزش  خانواده  از  بیرون  ولی  دهید  انجام 
برای  شود.  ایجاد  ناراحتی  و  دغدغه  کوچکترین 

کمک به هیئت اجرایی جدید هم آماده هستم.
ملی  کمیته  اجرایی  هیئت  عضو  علیپور 
و  هماهنگی  همفکری،  از  داشت:  اظهار  المپیک، 
تشکر  نداشت  کمیته  در  دخالتی  هیچ  وزیر  اینکه 
 ۱۰ برای  الان  و   ۱۱ برای  قبل  سری  ما  می کنم. 
دارم  را  پیشنهاد  این  من  می کنیم.  رای گیری  نفر 
یک رئیس فدراسیون به هیئت اجرایی اضافه شود.

این موضوع از سوی رئیس کمیته ملی المپیک 
مورد موافقت قرار نگرفت.

به  گفت:  اجرایی  هیئت  عضو  شایسته  مجید 
عنوان کوچکترین عضو هیئت اجرایی کمیته ملی 
المپیک در این مجمع هستم.  آقای صالحی امیری 
زحمات زیادی کشیدند و اگر همراهی و مودت و 
این  اما  نمی داد.  رخ  خوبی  اتفاقات  نبود   دوستی 
کسی  هر  به  کنیم  روشن  را  بلندگو  که  نمی شود 
ترک  را  مجمع  بعد  کنیم  احترامی  بی  خواستیم 
آقای علیرضا دبیر،  در مجمع قبلی و الان  کنیم. 
به همه ما بی احترامی کرد و سپس رای خود را 

داد و رفت.
اصول  است  قرار  اگر  کرد:  یادآوری  شایسته 
رعایت شود همه اعضا محترم هستم. من احساس 
کردم که دیگر باید پایین بنشینم و در پایان دوره 
استعفا دادم و به اصرار شما آمدم. دفعه قبل نظر 
هم  اینبار  بود.  زمان  اولین  اجرایی  هیئت  اعضای 
اینکه  است.  تیر   2۰ اکثریت  نظر  انتخابات  برای 
است  خریدن  زمان  دنبال  اجرایی  هیئت  بگویند 
در  خودمان  را  انتخابات  زمان  باید  نیست.  درست 
را  خود  حق  ولی  می کردیم  تعیین  اجرایی  هیئت 
به اعضای مجمع دادیم. ۴ سال و اندی در هیئت 
اجرایی بودیم و هر دو بار نظر ما اولین تاریخ برای 

برگزاری انتخابات بود .
نتیجه شمارش آرا اعلام شد؛ ۶۰ رای اخذ شد 
که 57 رای از اعضای حاضر و سه رای وبینار بود. 
برای  و  رای   ۱5 تیر   2۰ تاریخ  در  انتخابات  برای 
تاریخ ۶ شهریور ۴۱ نفر رای دادند و ۴رای مخدوش 
بود. در نهایت انتخابات ۶ شهریورماه برگزار خواهد 

شد.
سجادی،  حمید  توسط  مجمع  این  پایان  در 
وزیر ورزش از قربانی، رئیس فدراسیون تیراندازی 

قدردانی شد.

ایجاد  برای  است  معتقد  ایران  نوجوانان  فوتبال  تیم  سرمربی 
نیاز است در فدراسیون  ابتدا  آرامش بیشتر در تیم های ملی فوتبال 

ثبات ایجاد شود.
و  ایران  نوجوانان  فوتبال  تیم  وضعیت  عبدیدرباره  حسین 
سنگین  وظیفه  وقتی  داشت:  اظهار  کافا،  تورنمنت  در  قهرمانی اش 
هدایت تیم نوجوانان به من سپرده شد، می دانستم کار سختی داریم، 
چون ۱5 روز بعد از آن باید به تاجیکستان می رفتیم و در تورنمنت 
کافا شرکت می کردیم. ابتدا بحث این بود که در این مسابقات شرکت 
و  برویم  تاجیکستان  به  داشتم که  اصرار  ولی من  نکنیم،  یا  و  کنیم 
فارغ از هر نتیجه ای که آنجا به دست می آید، برای کسب تجربه در 
که  بازیکنانی  برای  تورنمنت  این  در  حضور  شویم.  حاضر  مسابقات 

تاکنون از ایران خارج نشده اند، تجربه متفاوتی بود.
وی اضافه کرد: بعد از اینکه قرار شد اردوی تیم را آغاز کنیم، 
روز  همان  صبح  هفت  ساعت  و  رسیدم  ایران  به  صبح  چهار  ساعت 
جلسه اول تمرین را برگزار کردیم که البته بعد از آن در همان روز دو 
جلسه تمرینی دیگر هم داشتیم. از 57 بازیکن حاضر در اردو، 35 نفر 
را انتخاب کردیم که تقریباً نیمی از آنها بازیکنانی بودند که از طریق 

استعداد یابی  به اردو دعوت شده بودند.
بازی  اولین  داشت:  ابراز  ادامه  در  ایران  نوجوانان  تیم  سرمربی 
بر یک  نتیجه 2  با  بود که  با تیم زیر 23 استقلال  دوستانه تیم مان 
بازیکنان،   سنی  اختلاف  به  توجه  با  بازی  این  در  خوردیم.  شکست 
احتمال صدمه خوردن وجود داشت، ولی ریسک کردیم تا دفاع مان 
با تیم بزرگسالان سایپا بازی کردیم که  را محک بزنیم. دو روز بعد 
از  هم  را  پنالتی  یک  ما  البته  که  کردیم  واگذار  را  نتیجه  یک  بر   3
دست دادیم. در بازی آخر نیز با تیم جوانان کوهسار بازی کردیم که 
توانستیم 5 بر 2 پیروز شویم و بعد از آن به تاجیکستان اعزام شدیم.

عبدی یادآور شد: در بازی اول مقابل ازبکستان تا دقیقه 88، دو 
بر صفر جلو بودیم و در نهایت بازی 2-2 شد. دربازی های بعدی با 
قرقیزستان و افغانستان بازی کردیم که تیم های خوبی بودند. در این 
دو بازی، بهترین بازیکنان زمین دروازه بانان حریف بودند، چون باید 

ما در این بازی ها با هفت هشت گل پیروز می شدیم. در بازی آخر نیز 
با هفت گل پیروز  نیاز داشتیم که  مقابل تاجیکستان برای قهرمانی 

شویم که این نتیجه عجیب رخ داد و قهرمانی برای ما شد.
شرایط  با  شد:  یادآور  ایران  نوجوانان  تیم  مشکلات  درباره  وی 
تحریم ها و اینکه نمی توانیم از AFC پول های مان را دریافت کنیم، 
همیشه مشکلات وجود دارد. مشکلات داخلی فدراسیون نیز مزید بر 
علت شده است و امیدوارم زودتر شرایط به ثبات برسد، چون تیم های 
ملی در برهه ای حساس از زمان هستند، از تیم ملی بزرگسالان که 
جام جهانی را در پیش دارد تا تیم  امید که کار سختی برای راهیابی 
در  را  آسیا  قهرمانی  نیز  نوجوان  و  تیم های جوانان  دارد.  المپیک  به 
پیش دارند. در این شرایط دست به دست هم باید داد و اختلافات را 
کنار گذاشت تا به ثبات برسم و تیم  های ملی با آرامش بیشتری در 
مسابقات حاضر شوند. با این وجود در این مدت به طور کلی شرایط 

اردویی ما در ایران و تاجیکستان خوب بود.
تیمش  همگروهی  درباره  ایران،  نوجوانان  فوتبال  تیم  سرمربی 
قهرمانی  مقدماتی  مسابقات  در  لائوس  و  قرقیزستان  هنگ  کنگ،  با 
آسیا، تصریح کرد: قرقیزستان را با توجه به حضورش در کافا کاملًا 
اگر  هستند.  احترام  قابل  گروه  این  تیم های  همه  ولی  می شناسیم، 
گروه  این  از  باشیم، می توانیم  داشته  تمرینات خوبی  و  بخواهد  خدا 
صعود کنیم، ولی این کار اصلًا ساده نیست. در رده نوجوانان و جوانان 
نمی توان وضعیت و سطح تیم ها را از روی نام کشور ها تشخیص داد. 
همیشه  بوده،  جنگ  درگیر  اینکه  وجود  با  افغانستان  مثال  طور  به 
مثل  تیمی  است.  کرده  برگزار  کشور  از  خارج  در  را  اردوهایش 
هنگ کنگ هم متشکل از بچه های انگلیسی است که فوتبال را بلدند.

گفت،  نمی توان  وقت  هیچ  نوجوانان  رده  در  داد:  ادامه  عبدی 
مالزی، میانمار یا لائوس ضعیف هستند. هند در رده نوجوان و جوانان 
برنامه ریزی  فوتبالش  آینده  برای  دارد، چون  قرار  آسیا  در سید یک 
خوبی  خارجی  مربیان  کشور ها  این  هستند.  تلاش  حال  در  و  کرده 
پایه شان در نظر گرفته  اند.  تیم های  برای  زیادی  امکاناتی  و  آورده اند 
است.  داشته  خارجی  اردوی  شش  ماه  چهار  این  در  تاجیکستان 

بنابراین شرایط تیم های پایه را نمی توان به راحتی و از روی نام شان 
قضاوت کرد و باید پیشرفت تیم ها را مدنظر داشت.

جهت  در  فوتبال  فدراسیون  از  خواسته هایش  به  راجع  وی 
آماده سازی تیم نوجوانان گفت: تنها خواسته ما این است که تورننمت 
داشته  خوبی  تمرینات  می توانیم  ایران  در  باشیم.  داشته  بین المللی 
باشیم، ولی نمی توانیم بازی های دوستانه مناسبی برگزار کنیم. بازی 
دوستانه داخلی گره ای از کار ما باز نمی کند، چون این بچه ها باید در 
در  تیم  من حضور  اصلی  خواسته  شوند.  حاضر  بین المللی  تورنمنت 

اردو های خارجی و انجام بازی دوستانه بین المللی است.
ملی پوش اسبق فوتبال ایران درباره وضعیت تیم  ملی و اینکه در 
این سطح نیز برگزاری بازی دوستانه به یک چالش تبدیل شده است، 
تدارکاتی  بازی های  به  نیاز  برای جام جهانی  ملی  تیم  اظهار داشت: 
مناسبی دارد. باید قبل از جام جهانی حداقل شش هفت بازی دوستانه 
خیلی خوب داشته باشیم. البته هر چقدر بازی دوستانه بیشتر باشد، 
بهتر است. بازی با کانادا یک تصمیم هوشمندانه بود ، چون فوتبال این 
با  بازی  است، همچنین  انگلیس  فوتبال  زیرمجموعه  نوعی  به  کشور 
استرالیا و نیوزیلند هم می تواند گزینه های خوبی باشد. برای فوتبال در 
انگلستان درس خواندم و می دانم اگر فلسفه فوتبال انگلیس را ندانیم 

نمی توانیم مقابل آنها بازی خوبی داشته باشیم.

حریفان جوانان ایران در راه قهرمانی 
آسیا مشخص شدند

در  را  خود  حریفان  نیز  جوانان  ملی  تیم 
 2۰23 سال  در  آسیا  قهرمانی  مقدماتی  مرحله 

شناخت.
قرعه کشی مسابقات مقدماتی  انجام  از  بعد 
قهرمانی آسیا در سال 2۰23 در رده نوجوانان، 
قرعه کشی رده جوانان نیز )سه شنبه 3 خرداد( به 
صورت آنلاین و در مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا 
)AFC( در مالزی برگزار شد. بر این اساس تیم 
جوانان ایران در گروه J این مسابقات با تیم های 
است.  هم گروه  برونئی  و  قرقیزستان  امارات، 
قرقیزستان  برعهده  گروه  این  مسابقات  میزبانی 

است.
زیر  به شرح  این مسابقات  گروه بندی کلی 

است:
گروه A: عربستان سعودی )میزبان(، چین، 

میانمار، مالدیو و ازبکستان
گروه B: قطر، بحرین )میزبان(، بنگلادش، 

نپال و بوتان
لائوس  فلسطین،  یمن،  ژاپن،   :C گروه 

)میزبان( و گوام
گروه D: اردن )میزبان(، چین تایپه، سوریه، 

ترکمنستان و جزایر ماریانا شمالی
مغولستان  مالزی،  جنوبی،  کره   :E گروه 

)میزبان( و سریلانکا
ویتنام،  )میزبان(،  اندونزی   :F گروه 

هنگ کنگ و تیمور شرقی
فیلیپین،  )میزبان(،  تایلند، عمان   :G گروه 

افغانستان
)میزبان(،  عراق  استرالیا،   :H گروه 

هندوستان و کویت
کامبوج،  )میزبان(،  تاجیکستان   :I گروه 

لبنان و سنگاپور
گروه J: امارات، ایران، قرقیزستان )میزبان( 

و برونئی دارالسلام
سال  ماه  شهریور    27 تا   ۱9 مسابقات  این 
مرحله  است  قرار  و  شد  خواهد  برگزار   ۱۴۰۱
به  این مسابقات در سال 2۰23 میلادی  نهایی 

میزبانی ازبکستان برگزار شود.
تیم  پنج  همراه  به  گروه ها  برتر  تیم   ۱۰
این  دور گروهی  در  را  بهترین عملکرد  که  دوم 
مسابقات داشته باشند به همراه ازبکستان میزبان 
۱۶ تیم حاضر در دور نهایی را تشکیل خواهند 

داد.

کمیته بین المللی المپیک  آیین نامه 
انتخاباتی ایران را تایید نکرد

نظر  گذشته  المپیک روز  بین المللی  کمیته 
خود را در مورد آیین نامه انتخاباتی کمیته ایران 

ارائه کرده است.
کمیته بین المللی المپیک آیین نامه مورد 
برخی  اعمال  خواستار  و  نکرده  تایید  را  نظر 

اصلاحات در آن شده است.
کمیته  به  اصلاحات  چند  با  آیین نامه  این 
شد.  داده  برگشت  کشورمان  المپیک  ملی 
از  المپیک  ملی  کمیته  رئیس  صالحی امیری 
را  اصلاحات  این  تا  خواست  مجمع  اعضای 
تصویب کنند و آیین نامه دوباره به IOC ارسال 

شود.
9 مورد اصلاحات از IOC اعلام و خواسته 
شده به جای ماده 5 متن کامل که در اساسنامه 

است، مطرح شود.
بحث  صلاحیت«  »تعیین  برای  همچنین 
مداخله دولت را مطرح کردند که صالحی امیری 
امنیتی  و  نهادهای قضایی  باید  ما گفتیم  گفت: 
صراحت  داخلی  قوانین  بگویند.  را  موضوع  این 
دارد و مکلف به استعلام هستیم. پس پیشنهاد 

دادیم همین ماده تصویب شود.
این  که  بود  این  صالحی امیری  پیشنهاد 
کمیته،  و  برسد  مجمع  اعضای  تصویب  به  بند 
تعیین  که  قانع کند چرا  را  بین المللی  نهادهای 

صلاحیت قانون و الزامی است.
کرد:  تاکید  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
حذف این قانون باعث تنش خواهد شد و ممکن 
قانون  از  ما  را مطرح کند که  این موضوع  است 

سرپیچی می کنیم.
صالحی امیری تصریح کرد: فردا قانون گذار 
ممکن است با ما مجادله کند. پیشنهاد من این 
است ما را مکلف کنید هیات اجرایی در چارچوب 

قوانین، موضوع را دنبال کند.

دست رد بیرانوند به سه پیشنهاد نجومی
یک امضا تا بازگشت به پرسپولیس

دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران تمام تلاش 
خود را برای بازگشت به پرسپولیس می کند.

فوتبال  تیم  سرمربی  محمدی  گل  یحیی 
خواستار  درویش  رضا  با  جلسه  در  پرسپولیس 
تا  شد  بیرانوند  علیرضا  نظیر  بازیکنانی  جذب 
خیال خود را بابت چارچوب دروازه این تیم در 

فصل آینده راحت کند.
ملی  تیم  دروازه بان  با  مذاکره  نیز  درویش 
پرتغال  فوتبال  از  بازگشت  به  اشتیاق  که  ایران 
دارد را آغاز کرد. بیرانوند در سالی که قرار است 
جام جهانی 2۰22 قطر برگزار شود تمایل دارد 
در فوتبال باشگاهی کشور بازی کند. او با توجه 
به اینکه سال های درخشان فوتبالی اش را در این 
تیم بوده است قید پیشنهاد سه تیم شهرستانی 
اعلام  آنها  به  و  زد  نجومی  ارقام  با  را  برتر  لیگ 
بازی  پرسپولیس می خواهد  در  تنها  است  کرده 

کند.
بیرانوند برای پیوستن به پرسپولیس حاضر 
شده است قید قرارداد سال آینده با رویال آنتورپ 
بلژیک را هم بزند تا پولی بابت رضایت نامه اش به 

این تیم پرتغالی پرداخت نکند.
با  نیز  آنتورپ  رویال  باشگاه  مسئولان 
هنوز  اما  رسیده اند  شفاهی  توافق  به  بیرانوند 
صادر  پرسپولیس  مقصد  به  را  او  رضایت نامه 

نکرده اند.
به  نیازی  پرسپولیس  دیگر  رو  این  از 
پرداخت پول رضایت نامه به آنتورپ ندارد اما قرار 
پرداخت  بیرانوند  به  را  توجهی  قابل  مبلغ  است 
کند تا احتمالاً گران ترین بازیکن چند سال اخیر 

خود را بخرد.

سجادی خطاب به افراد پناهنده: 
چرا در قالب تیم های ورزشی، 
ورزشکاران را بدنام می کنید؟

پناهندگی  مورد  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
اعزام  قالب  در  چرا  گفت:  ورزشکاران،  برخی 
تیم های ورزشی دست به این کار می زنید و سایر 
ورزشکاران را بد نام می کنید؟ حمید سجادی در 
مجمع فوق العاده کمیته ملی المپیک با اشاره به 
اینکه امیدوار هستیم در عرصه وظایف خود در 
حوزه ورزش در این مقطع زمانی به بهترین شکل 
عمل کنیم، اظهار داشت: برآیند ما حاکی از آن 
است که ورزش در دنیا به بلوغ رسیده و باید ما 
نیز حوزه ورزش عملکرد خوبی داشته باشیم. وی 
ایران فعالیت های خود را  تاکید کرد: در ورزش 
انجام  برنامه  بر اساس  اعزام ها  و  انجام می دهیم 
می شود. وزیر ورزش و جوانان با اشاره به اینکه 
داده  قرار  مدنظر  را  سختی  تصمیمات  دولت 
است، عنوان کرد: ما نیز در حوزه وظایف خود در 
بدانیم  باید  و  را پیش می بریم  فعالیت ها  ورزش 
دشمنانی داریم که دندان تیز کرده اند. سجادی 
ضمن قدردانی از عملکرد هیئت اجرایی، گفت: 
امکان  این  اما  می کنم  تشکر  اجرایی  هیئت  از  
اساس  بر  را  انتخابات  تاریخ  که  داشت  وجود 
ضوابط قانونی در هیئت اجرایی تصویب و اعلام 
می کردند و اینکه تعیین زمان برگزاری انتخابات 
ارزشمند  گرفته،  قرار  کمیته  مجمع  اختیار  در 
اینکه  بر  تاکید  با  جوانان  و  ورزش  وزیر  است. 
باید همدلی و وفاق در ورزش بیشتر شود، گفت: 
فرمایشاتی در حوزه ورزش  مقام معظم رهبری 
باید  دارند و بیانیه گام سوم مسئله ای است که 
مدنظر قرار گیرد، همچنین دغدغه هایی از سوی 
رئیس جمهور در حوزه ورزش وجود دارد. برخی 
ورزشکاران،  معیشت  بیمه،  جمله  از  تکالیف 
استفاده بهینه از اماکن ورزشی، تکمیل ساخت 
اماکن ورزشی و اعزام های ورزشی وجود دارد که 
و  مهاجرت  مورد  در  سجادی  دهیم.  انجام  باید 
چرا  کرد:  عنوان  ورزشکاران،  برخی  پناهندگی 
سایر ورزشکاران را بد نام می کنید؟ اگر قرار است 
یکسال  اینکه  یا  زندگی کنید  دیگری  در کشور 
تحصیل  برای  اینکه  یا  بروید  دیگری  کشور  به 
قالب  در  چرا  کنید  مهاجرت  دیگری  کشور  به 
تیم های ورزشی به این کار دست می زنید و سایر 

ورزشکاران را بد نام می کنید؟

مهدی: ادامه دادن لیگ بعد از فیفادی سخت است
 منتظر بهبود شرایط 
آب و هوایی هستیم

لیگ  سازمان  مسابقات  کمیته  رئیس 
شرایط  بهبود  منتظر  کرد،  اعلام  ایران  فوتبال 
بازی ها  برگزاری  درباره  تا  هستند  هوایی  و  آب 
تصمیم گیری کنند. سهیل مهدی رئیس کمیته 
مسابقات سازمان لیگ درباره لغو پنج دیدار لیگ 
برتر به دلیل آلودگی هوا و اینکه یک کارشناس 
هواشناسی گفته است روز چهارشنبه نیز شرایط 
مهیا نیست و بازی ها باید روز پنجشنبه برگزار شود 
و با این شرایط تکلیف این دیدارها و سایر دیدارها 
خواهش  هواشناسی  از  گفت:  شد،  خواهد  چه 
اعلام  چیزی  بازی ها  برنامه  درباره  که  می کنم 
نکند که بهتر است بازی ها روز پنجشنبه برگزار 
شود، چون آنها از برنامه فوتبال اطلاع ندارند و این 
انتقادی است که از این عزیزان دارم. وی ادامه داد: 
هواشناسی کمک می کنند،  زمینه  در  ما  به  آنها 
اما برنامه ما را پیشاپیش اعلام نکنند! بعد از این 
اتفاق، لیگ های دو و سه هم به ما زنگ می زنند 
و می گویند که با این شرایط ما بازی ها را برگزار 
نکنیم و چه باید کرد. بهتر است اطلاع رسانی در 
با ما باشد که سازمان تخصصی ما  مورد فوتبال 
لیگ،  سازمان  مسابقات  کمیته  رئیس  هستیم. 
سه  کرد:  خاطرنشان  مسابقه  پنج  لغو  مورد  در 
استان اصلی ما که میزبان بازی های امروز بودند، 
بازی های آذربایجان شرقی، خوزستان و تهران به 
دلیل شرایطی که داشتند، به تعویق افتاد. طبق 
قانون باید 2۴ ساعت صبر کنیم تا بلکه شرایط 
آب و هوایی بهبود پیدا کند تا بازی ها برگزار کند 
تداخل  فیفادی  با  متأسفانه  نشود،  اینطور  اگر  و 
دارد و تیم ملی راهی کانادا خواهد شد و سخت 
است بخواهیم لیگ را به خاطر یک هفته، 2۰ تا 
25 روز تعطیل کنیم و بعد از فیفادی بازی ها را 
به پایان برسانیم. این امید را داریم تا آخر وقت 
فردا، آب و هوا در این سه استان بهبود ببخشد 
و شرایط برگزاری فراهم شود که این فشار را از 
روی تیم ها برداریم، چون خدای نا کرده تیم ها و 
تیم ملی ضربه می خورند. مهدی راجع به اینکه آیا 
در صورت عدم بهبود شرایط آب و هوایی باز هم 
بازی ها در روز چهارشنبه برگزار خواهد شد، گفت: 
مردم  و  افراد  ایمنی  و  بهداشتی  شرایط  قاعدتاً 
برای ما دارای اهمیت است و بالاتر از سازمان های 
همین  برای  نمی کنیم.  تصمیم گیری  بالادستی 
نکنند  گفتم درباره سازمان ما هم تصمیم گیری 
و ما تابع شرایط آب و هوای هر استان هستیم و 
اگر مجوز صادر شود، مطابق آن به سمت برگزاری 

بازی ها خواهیم رفت.

سفر مدیرکل شورای المپیک آسیا به 
ایران لغو شد

بود  قرار  المپیک آسیا که  مدیرکل شورای 
بازی های  ورزش  دپارتمان  مدیرکل  با  همراه 
آسیایی به ایران سفر کند به دلیل آلودگی هوا و 

لغو پروازها از انجام این سفر بازماند.
طبق برنامه از قبل پیش بینی شده قرار بود 
»حسین المسلم« مدیر کل شورای المپیک آسیا 
)OCA( و رئیس فدراسیون جهانی شنا همراه 
با »حیدر فرمان« مدیرکل دپارتمان ورزش بازی 
های آسیایی امروز سفری به تهران داشته باشند.
البته سفر حسین المسلم و حیدر فرمان به 
بینی  پیش  شنا  فدراسیون  دعوت  به  بنا  تهران 
شده بود با این حال قرار بود این دو مدیر عالی 
رتبه کویتی امروز در مجمع عمومی و فوق العاده 
کمیته ملی المپیک حضور داشته باشند و عصر 
همراه با سیدرضا صالحی امیری با محمد مخبر 

معاون اول رئیس جمهور ملاقات داشته باشند.
پرواز  لغو  دلیل  به  اما  ها  برنامه  این  تمام 
کویت کنسل شده است. طوفان شن و آلودگی 

بیش از حد هوا دلیل لغو پرواز بوده است.

انتقال دو ملی پوش به پرسپولیس تایید شد؟
رضا درویش، مدیر عامل پرسپولیس می گوید 
به  را  انتقالاتی  و  نقل  کارهای  تیم شان  سرمربی 
مذاکرات  منکر  اما  کرده  موکول  لیگ  پایان  از  بعد 
اینکه  وجود  با  نشد.  بیرانوند  و  پورعلی گنجی  با 
هنوز لیگ برتر به پایان نرسیده اما شایعات نقل و 
انتقالاتی از همین روزها داغ شده و اسامی مختلفی 

حول تیم های پرطرفدار مطرح می شوند.
از  که  شد  منتشر  مجازی  فضای  در  خبری 

توافق پرسپولیس با مدافع چپ این روزهای گل گهر 
یعنی میلاد زکی پور خبر می داد؛ انتقال احتمالی ای 
که در صورت به وقوع پیوستن جنجالی خواهد شد 
اما رضا درویش این اتفاق را تکذیب کرد. مدیرعامل 
این خصوص  در  برتر  فوتبال  برنامه  در  پرسپولیس 
کادرفنی  باید  که  است  مسائلی  این ها  همه  گفت: 
نداده  لیستی  هیچ  هنوز  گل محمدی  آقای  بگوید، 
این خبرها  تمام شود. همه  باید  بازی ها  و گفته اند 

درویش  است.  مجازی  فضای  و  کانال ها  مخصوص 
همچنین در خصوص مذاکرات با بیرانوند بیان کرد: 
مذاکرات مقدماتی را با بیرانوند انجام دادیم و تقریبا 
را جذب  او  باشد  بنا  اگر  توافقاتی رسیدیم.  به یک 
نکنیم. خود  پرداخت  نامه  است رضایت  قرار  کنیم 
آقای بیرانوند هم تلاش هایی می کند اما گفتیم یکی، 
دو هفته اجازه دهید بازی ها تمام شود.او همچنین 
بار  تمدیدی ها  و  پورعلی گنجی  جذب  در خصوص 

دیگر اظهار داشت که همه چیز به پس از پایان لیگ 
مرتضی  گفت:  مسائل  این  به  راجع  و  موکول شده 
آقای  اما  دارد  آمدن  به  تمایل  هم  پورعلی گنجی 
بگیریم،  تصمیم  بازی ها  از  بعد  گفتند  گل محمدی 
بازی  دو  به  معطوف  همه  تمرکز  چون  است  بهتر 
باقی مانده است. ما با بازیکنان مشکلی برای تمدید 
نیز  هستند  آب  آنور  که  پرسپولیسی هایی  نداریم. 

دنبال فرصتی برای بازگشت به پرسپولیس هستند.

روزنامه صبح ایران

4
شماره 3440 

ورزش
چهار شنبه 4 خرداد 1401  24 شوال 1443  25 می 2022


